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Z A P I S N I K 

 

sa 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u utorak, 26. 

siječnja 2016. godine u velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 18,00 sati. 

  

 Na sjednici su bili nazočni sljedeći članovi Gradskog vijeća Grada Poreča: 

1. Adriano Jakus, 2. Robert Velenik, 3. Luka Šergo, 4. Eugen Stanissa, 5. Fabrizio Picco, 

6. Danijela Banko Štokovac, 7. Manuela Janko, 8. Rodoljub Kosić, 9. Vladimir Sladonja, 

10. Maurizio Zennaro, 11. Dolores Ghersinich, 12. Snježana Mekota i 13. Mario Ritoša.  

 

Odsutni: Dean Pauletić, Stevo Žufić, Daniel Šaškin i Dražen Prgić 

 

U radu sjednice sudjelovali su: Edi Štifanić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nataša Basanić Čuš, zamjenica Gradonačelnika, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica 

Gradonačelnika, Loris Peršurić, zamjenik Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika 

Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za proračun 

i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Damir 

Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, 

Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, Gordana 

Lalić, direktorica TD "Parentium" d.o.o., Nadija Mendica, direktorica TD "Stan" d.o.o., 

Divna Radola, ravnateljica Predškolske ustanove Dječji vrtići i jaslice "Radost" Poreč,  

Sanjica Sara Radetić, ravnateljica Umjetničke škole Poreč, Elio Štifanić ravnatelj Pučkog 

otvorenog učilišta Poreč, Elena Uljančić Vekić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine,  

Adriano Jugovac, zapovjednik JVP CZP Poreč, Silvija Deković tajnica Sportske zajednice 

Grada Poreča, Milan Markežić, predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, Mario 

Laković, ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Poreč, Milan Laković, direktor Usluge 

Poreč d.o.o., Ajna Temimović, vježbenik u Uredu Grada na poslovima višeg stručnog 

suradnika za odnose s javnošću i protokol, te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča - 

Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjednik vijeća je otvorio 27. sjednicu Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo, 

pozdravio Gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, pročelnike upravnih odjela, 

predstavnike proračunskih korisnika, predstavnike medija i ostale nazočne, te je nakon 

utvrđivanja kvoruma otvorio raspravu po predloženom  dnevnom redu. 

 

Gradonačelnik Edi Štifanić, predložio je da se točka 4. „Odluka o izmjeni Odluke o 

komunalnom doprinosu“ povuče s dnevnog reda,  iz razloga što je konstatirano da je ista u 

zadnje vrijeme puno puta mijenjana i nadopunjavana, pa se predlaže izrada pročišćenog 

teksta, nakon čega bi se takva odluka dostavila ponovno na razmatranje i prihvaćanje ovom 

Gradskom vijeću.  
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Nakon povlačenja točke 4. predsjedavajući je stavio na glasanje prijedlog dnevnog 

reda sa preostalim točkama, nakon čega je konstatirao da je za rad sjednice jednoglasno 

utvrđen sljedeći 

 

 

 D N E V N I   R E D 

 

1. Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

2. Zaključak o davanju mišljenja o Nacrtu konačnog Prijedloga Izmjena i dopuna 

Prostornog plana Istarske županije  

 

3. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi DPU-a Poslovne zone “Žatika” 

 

4. Odluka o razrješenju i imenovanju članova Nadzornog odbora trgovačkog 

društva Parentium d.o.o. Poreč 
 

 

 

TOČKA 1. 

Vijećnička pitanja, odgovori i  informacije 

 
1. Snježana Mekota  postavila je sljedeća pitanja: 

1." Želim se očitovati na odgovor Istarske županije i proširiti pitanje. Dakle, u 

odgovoru je citiran Zakon, koji sam i sama navela, a nisam dobila odgovor na pitanje da li 

davatelj koncesije daje suglasnost na svaku potkoncesiju? Sada ću konkretizirati. Kod 

prijenosa koncesije sa firme Felix 2002 d.o.o. Na Valamar Rivieru d.d. Trebalo je zadržati 

iste uvjete. Uvjeti su bili 25,00 kn/m2, a Riviera je ponudila 5,50 kn/m2, ulaganje od preko 9 

mil kuna, a Riviera je u svojoj ponudi ponudila cca 2 mil kuna i otvaranje 31 novog radnog 

mjesta, a Riviera je ponudila 5. Kako će otvoriti 31 radno mjesto, ako gotovo sve poslove na 

plažama obavljaju potkoncesionari, što nije iznimka, kako predviđa Zakon. Zato tražim popis 

potkoncesionara koji imaju ugovor s Valamar Rivierom d.d. I Plavom lagunom d.d. I dobili su 

obveznu suglasnost davatelja koncesije, te iznose naknada. Molim davatelja koncesije da 

provjeri da li to iznosi najviše 50% stalne naknade i da me informira kako se kontrolira 

dinamika ulaganja i otvaranja radnih mjesta? Da li koncesionar može tvrditi da ima 20 

godina vremena za ispunjavanje uvjeta, a mi možemo čekati 19 godina bez i jednog radnog 

mjesta, jer je dovoljno zaposliti radnike zadnju godinu. Svakako mislim da je potrebna 

promjena Zakona i omogućavanje Lokalnim jedinicama samouprave da upravljaju svojim 

prostorom. 

2. U Novom naselju smo ranije imali kontejnere na pedalu, a sada smo dobili nove 

koji se moraju otvarati s dvije ruke – nehigijenski i nepraktično. Zamislite da pada kiša, idete 

u trgovinu i usput želite baciti smeće. U jednoj ruci držite kišobran, a u drugoj torbu za 

namirnice. Za otvaranje poklopca morate pritisnuti dva gumba s dvije ruke i kako da to 

izvedete? Osim toga je to nehigijenski i zato su kontejneri većinom otvoreni. Zanima me da li 

su takvi svi novi kontejneri i apeliram da se kod nabave novih opet prijeđe na pedalu, jer je to 

najpraktičnije." 

  

Na prijedlog predsjedavatelja, prošireno pitanje dostavit će se ponovno nadležnoj 

službi Istarske županije, a pitanje o kontejnerima Uslugi Poreč. 

http://www.porec.hr/sadrzaj/dokumenti/To%C4%8Dka%205.%20%20Odluka%20o%20opozivu%20i%20imenovanju%20%C4%8Dlanova%20NO%20Parentium%20d.o.o.pdf
http://www.porec.hr/sadrzaj/dokumenti/To%C4%8Dka%205.%20%20Odluka%20o%20opozivu%20i%20imenovanju%20%C4%8Dlanova%20NO%20Parentium%20d.o.o.pdf
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 (prvo pitanje upućeno je Upravnom odjelu za održivi razvoj, Odsjek za pomorstvo IŽ 

dopisom KLASA: 011-01/15-01/157, URBROJ: 2167/01-07-16-3, a drugo pitanje je 

upućeno USLUGI POREČ d.o.o. dopisom KLASA: 011-01/16-01/06, URBROJ: 2167/01-

07-16-1) 
 

2.  Fabrizio Picco dao je sljedeću inicijativu: 

 

" Takozvana "Fabrika" u Fuškulin trenutno se nalazi u derutnom, čak i opasnom 

stanju. Zanima me može li Grad intervenirati kako bi vlasnika upoznao s obvezom zaštite, 

osiguranja ili konzervacije objekta." 

 

Zamjenik gradonačelnika Loris Peršurić odgovorio je da će se poduzeti mjere za 

uređenje okoliša i ograđivanje navedenog objekta.   

 

 (inicijativa upućena je Upravnom odjelu za upravljanje gradskom imovinom 

dopisom KLASA: 011-01/16-01/07, URBROJ: 2167/01-07-16-1). 

 

 

3. Vladimir Sladonja postavio je dva pitanja: 

1. “ Koristim priliku da prenesem zabrinutost dijela građana MO A. BUTORAC sa 

radovima na asfaltiranju prometnice (puta) kroz tkz. "Rupu" – koja spaja ulice M.Benussi Cio 

i A. Butorac. Naime, obzirom da je niveleta podignuta za cca. 60 cm zbog spoja oborinske 

kanalizacije, građani su zabrinuti kako će se odvoditi oborinske vode iz toga dijela naselja, 

odnosno izražavaju bojazan da će se oborinske vode slijevati na njihove okućnice. Molim 

pojašljenje što se tamo točno radi? 

 

2. Zanima me da li je prilikom izvođenja radova na novoj prometnici i oborinskoj 

odvodnji na početku ul. V.P. Širole  pravilno izvedena oborinska odvodnja  (prilikom nedavne 

izgradnje novih stambenih zgrada)?  Naime, građani Novog naselja izražavaju sumnju da 

oborinska odvodnja tog dijela naselja: 

- nije spojene na glavni oborinski kolektor 

- niti odvedena u odgovarajući spojni bunar, 

Stoga sva oborinska voda sa nove prometnice i tog dijela naselja završava u "slijepom" šahtu 

pored prometnice, iz kojega se preljeva u tzv. „rupu“ gdje se nalazi dječje igralište, koje se 

tada pretvara u lokvu, a u ljetnim mjesecima zbog velike vlage u stanište komaraca. 

Jesu li te sumnje građana opravdane i ukoliko jesu, kada se te nepravilnosti namjeravaju 

ispraviti?” 

 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Marino Poropat odgovorio je kako 

je, zbog podizanja nivelete prometnice za otprilike 60 cm, omogućeno prikupljanje vode s 

jednim slivnikom i oborinskom odvodnjom u najbližu odvodnu cijev. U odgovoru na drugo 

pitanje, pročelnik je rekao kako je prilikom izgradnje novih kuća u ulici V. Širole Paje 

napravljena pristupna prometnica i oborinski kolektor, u skladu s detaljnim planom uređenja 

Poreč-Jug koji je na snazi. Privremeno je predviđeno da voda s te prometnice odlazi u upojni 

bunar, dok je krajnje rješenje izgradnja oborinskog kolektora prema planu. 

  

4. Eugen Stanissa postavio je sljedeće pitanje: 

" Nedavno je prijevozničko društvo Autitrans napustilo svoj servisni centar u MO 

Mate Balota i svoje kapacitete preselilo u poslovnu zonu Buići-Žbandaj. Zanima me koji su 

planovi sa tim starim prostorima koji se nalaze na vrlo atraktivnom i frekventnom mjestu u 
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našem gradu? S obzirom da će nam se u skorij budućnosti u tom dijelu naselja desiti velika 

investicija (hotel Pical), predložio se da se pitanje navedenih prostora, kao i bivše hale 

Vindije, što prije riješi budući da se njihov sadašnji izgled nikako ne uklapa u tu priču." 

 

Gradonačelnik Edi Štifanić odgovorio je da je Grad u pregovorima s Agrokorom te se 

idućeg tjedna održava sastanak s odgovornim ljudima Agrokora, kako bi se riješilo pitanje 

nekadašnje hale Vindije. Kao jedno rješenje nudi se mogućnost da Agrokor sam sruši 

navedenu halu i na određeno vrijeme koristi prostor kao parkiralište, a drugo je rješenje da 

Grad Poreč sam sruši navedenu halu i da se, kroz određeni vremenski period, to koristi kao 

parkiralište. Naglasio je kako je vjerojatnija druga opcija, no, Grad će biti vrlo oprezan da, 

ukoliko se nešto dogodi s navedenim prostorom, da se uložena sredstva i vrate. Također, 

postavit će se pitanje i Autotransu o planovima za njihove prostore bivše garaže u Poreču. 

 

5. Rodoljub Kosić prije postavljanja pitanja uputio je primjedbu Predsjedništvu GV-a 

na povredu Poslovnika u članku 88.stavak 1., koji propisuje da se pisani poziv vijećnicima 

dostavlja najmanje 7 dana prije održavanja sjednice. Budući se, prema svim pozitivnim 

zakonskim aktima RH-e, rokovi određuju na način da se za prvi dan roka određuje dan nakon 

zaprimanja pismena/pošiljke, sjednice GV-a bi se, de facto, trebale održavati osmi dan 

računajući i sam dan prijema poziva , što u nekoliko navrata nije bio slučaj sa sjednicama GV-

a Grada Poreča-Parenzo. Posljednji takav slučaj je aktualna 27. sjednica za koju su pozivi za 

sjednicu GV upućeni u srijedu 20.01., rok od sedam dana počeo je teći u četvrtak 21.01. što 

znači da je sedmi dan srijeda 27.01, a ne utorak 26.01. za kada je sazvana sjednica. Izrazio je 

nadu da će predsjedništvo GV-a uvažiti ovu dobronamjernu primjedbu i ubuduće voditi 

računa da prilikom sazivanja sjednica ne dolazi do povrede Poslovnika GV-a. 

 

PITANJE: 

„ Pitanje upućujem pročelniku UO za upravljanje gradskom imovinom, Đulijanu 

Petroviću.“ Grad Poreč-Parenzo je 01.04.2015.godine raspisao natječaj za dodjelu u najam 

gradskih stanova. Nakon provedenog natječaja, zainteresiranim građanima je odgovoreno, 

da ne postoje slobodni gradski stanovi za najam. Stoga građani postavljaju pitanje: 

 - zašto je Grad raspisao natječaj za najam gradskih stanova, kada nema slobodnih    

   stanova? 

 - što Grad namjerava dalje poduzimati po toj problematici?“ 

 

INICIJATIVA: 

 „Predlažem da se za narednu 28. sjednicu GV-a, na dnevni red uvrsti točka Izvješće o 

tijeku realizacije projekta EU POREČ kako bi predstavnik investitora vijećke informirao o 

aktualnoj realizaciji i dinamici izvođenja projekta EU POREČ, obzirom da je prošlo već 

podosta vremena, a po nekim se procjenama kasni sa radovima u odnosu na ugovoreni i 

prihvaćeni dinamički plan izvođenja investicije. 

Obrazloženje: 

Na više lokacija na području grada u tijeku su intenzivni radovi na proširenju kanalizacijske 

mreže prema planu projekta EU Poreč 

 - radovi su ugovoreni 12.11.2014.g. (prije nešto više od godine dana) 

 - planom je predviđeno proširenje kanalizacijskog sustava za 28 naselja, 

 - prema predloženom planu, među zadnjim naseljima se trebalo realizirati Grbinovicu 

i       Varvare sa predviđenim rokom – ožujak 2015.godine 
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 - plan za završetak radova na području MO Nova Vas predviđao je okončanje radova 

u    rujnu 2015. godine, 

 - danas je 26.siječanj 2016.godine 

 - projekt EU POREČ odobren je u Bruxellesu 01. srpnja 2015 godine, te će u sedmom    

   mjesecu ove godine proteći pune tri godine od njegovog odobravanja. 

U sklopu izvješća potrebno je novelirati Odluku o odvodnji, radi raščišćavanja uvjeta o 

priključenju na novu kanalizaciju i što je vrlo važno – čim više komunicirati sa građanima, 

radi rješavanje aktualne problematike kod izgradnje sustava. 

Podsjećam da je smo kao Klub vijećnika NLR Kosića 2013. godine predlagali formiranje 

Povjerenstva GV-a za praćenje velikih investicija, što ovo GV-e nije prihvatilo.“ 

 Predsjednik Vijeća, osvrnuo se na primjedbu vijećnika oko povrede Poslovnika, 

naglasivši da je cilj njega kao predsjednika a i ostalih članova predsjedništva da se materijali 

dostave na vrijeme. Napomenuo je kako uvijek postoji mogućnost da se materijali zbog 

opsežnije procedure njihove pripreme dostave u nekom kraćem roku, ali takvih slučajeva je 

jako malo. 

 

Pročelnik gradskog Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom Đulijano 

Petrović odgovorio je kako Grad raspolaže s određenim brojem stanova koji su popunjeni, te 

je lista reda prvenstva za dodjelu u najam stanova u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo 

napravljena u skladu s Odlukom o najmu stanova, te da, ako neki korisnik izgubi pravo 

korištenja stana, novi korisnik na listi može ostvariti pravo za korištenje stana.  

 

 (inicijativa vijećnika upućena je ODVODNJI POREČ d.o.o. dopisom KLASA: 011-

01/16-01/08, URBROJ: 2167/01-07-16-1). 

 

 

6. Mario Ritoša postavio je sljedeća pitanja: 

 1. " Kada će žitelji naselja Gulići u Poreču, u dijelu u kojem su izgrađeni POS-ovi 

stanovi, imati mogućnost priključenja na fiksnu telefonsku liniju? 

2.  Kada će se u istom naselju postaviti kontejneri za razvrstavanje otpada? 

 

Zamjenik gradonačelnika Loris Peršurić odgovorio je kako je Grad već zatražio od 

Hrvatskog Telekoma proširenje mreže na više gradskih naselja. Hrvatski Telekom je zatražio 

dozvolu za izvođenje radova na javnim površinama tog područja. Grad je kod POS-ovih 

stanova odradio sve što je bilo potrebno za postavljanje fiksne telefonske mreže, a od 

Hrvatskog Telekoma će se zatražiti odgovor o izgradnji i priključenju korisnika na fiksnu 

telefonsku mrežu. 

 

Milan Laković, direktor Usluge Poreč, rekao je kako je komunalna oprema, nakon 

provedenog javnog nadmetanja, naručena te bi tzv. „zeleni otoci“ za dva mjeseca trebali biti 

postavljeni i u naselju Vranići-Gulići. 

  

 (prvo pitanje vijećnika upućeno je Hrvatskom telecomud.d., dopisom KLASA: 011-

01/16-01/09, URBROJ: 2167/01-07-16-1). 

 

7. Robert Velenik postavio je sljedeća pitanja i inicijativu: 

 1." Molim informaciju o radu savjeta mladih grada poreča-parenzo. podsjećam kako 

smo 16.04.2015. godine na gradskom vijeću donijeli odluku o izboru članova savjeta. koliko 

su sastanaka održali i koje su bile teme koje su obrađivali? 
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 2. U proračunu za 2016. goinu planirana su sredstva za nadogradnju DV " Radost 1" 

čime će se povećati kapaciteti smještaja. Nedavno je objavljena i informacija o uređenju 

prostora za još jednu jasličku grupu djece. Kao roditelj djece koja pohađaju vrtić "Radost", 

svjedok sam svakodnevnih gužvi u ulici Rade Končara. Naime, osim roditelja i djelatnika 

vrtića, gužva se stvara i zbog skladišta obližnjeg supermarketa, pa se često uz roditelje tamo 

nađu i kamioni s robom. Ima li Grad namjeru proširiti parking za roditelje koji dolaze po 

djecu ili na neki drugi način regulirati promet u tom dijelu ulice?Kada će se poduzeti 

odgovarajuće mjere? 

 INICIJATIVA: 

 Nedavno su postavljene nove autobusne čekaonice na državnoj cesti D75 kod Lacoopa 

i naselja M. Balote. Na zahtjev roditelja djece u naselju Finida, upućujem inicijativu da se 

čekaonice postave i u blizini naselja Finida (do CRODUX-a) ili u samom naselju. Naime, 

sada se autobusi zaustavljaju na samoj prometnici kako bi ukrcali školarce, što nije 

primjereno i djecu dovodi u opasnost." 

 

Pročelnica gradskog Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i 

zdravstvenu zaštitu Vesna Kordić odgovorila je kako je Savjet mladih održao 6 sjednica, s 

ukupno 11 točaka dnevnog reda. Raspravljano je o dosadašnjem stanju i prioritetima za mlade 

za naredno razdoblje, inicirane su i razrađene mjere za povećanje zapošljavanja mladih i 

drugo. Gradonačelnik je prihvatio navedene prijedloge Savjeta mladih, te je na edukaciju za 

pisanje i vođenje EU projekata, sufinanciranu od strane Grada, krenulo 19 mladih koji su se 

prijavili i ispunili uvjete. Savjet se sastaje u prosjeku jednom mjesečno. 

 

Zamjenik gradonačelnika Loris Peršurić odgovorio je kako je u ulici Rade Končara 

rezervirano pet parkirnih mjesta za roditelje koji dolaze po djecu u dječji vrtić Radost, te se, 

zbog povećanja kapaciteta, poveća i broj rezerviranih mjesta. U budućnosti planira se i 

proširenje parkirališta, ali i regulacija prometa na tom području – ne samo u kontekstu dječjeg 

vrtića, nego i hotela, robne kuće, rive te drugih potreba. 

 

 (inicijativa vijećnika upućena je Upravnom odjelu za komunalni sustav, dopisom 

KLASA: 011-01/16-01/10, URBROJ: 2167/01-07-16-1). 

 

 

TOČKA 2. 

Zaključak o davanju mišljenja o Nacrtu konačnog Prijedloga  

Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije 

 

 Pročelnik Damir Hrvatin, je u skladu s dostavljenimmaterijalom koji je priložen 

ovom zapisniku, prezentirao osnovne elemente, odnosno zakonsku postavku Prostornog plana 

Istarske županije uz obrazloženje kako se taj Plan reflektirana prostorno planiranje gradova i 

općina. U postupku Javne rasprave o Prijedlogu Izmjena i dopuna Plana Grad Poreč utvrdio je 

primjedbe i prijedloge. Stručni Prijedlog primjedbi i prijedloga pripremili su stučna i radna 

tijela Grada Poreča, a to su Odbor za prostorno planiranje i Upravni odjel za prostorno 

planiranje i zaštitu. U skladu s očitovanjem, te primjedbama i prijedlozima, predlaže se da se 

izvrše temeljite i detaljne korekcije Prijedloga Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske 

županije. S obzirom na karakter prijedloga i primjedbi, te osobito na značaj koje iste imaju 

razvoj Grada Poreča, potrebno je da Grad Poreč bude upoznat sa prijedlozima izmjena i 

dopuna Prijedloga Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije prije provedbe 

procedure donošenja.  
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U otvorenoj raspravi Rodoljub Kosić je izrazio iznenađenje sa stavovima izrađivača 

Izmjena Prostornog plana Istarske županije, koji je odbio mnoge vrlo korektne i 

argumentirane prijedloge za poboljšanja pristigle u javnoj raspravi. Izrazio je zadovoljstvo, 

što su se kroz javnu raspravu o prijedlogu Plana uključili Grad Poreč, koji je kroz prijedloge i 

primjedbe pripremio Upravni odjel Grada zadužen za urbanizam, čije je prijedloge podržao 

Odbor za prostorno planiranje Grada Poreča, Plava laguna, Valamar  Poreč, Lučka uprava, 

njihova nezavisna lista kao i nekolicina sugrađana. Sudionici su dostavili ukupno 119 

primjedbi, sugestija i prijedloga, od kojih je predlagač usvojio njih 55, dok je 64 odbio. Jedan 

od njihovih vrlo važnih prijedloga se sastojao u tome, da se javna rasprava produži i proširi 

kao obveza izrađivača, da se od strane izrađivača osigura prezentacija Prijedloga Izmjena i 

dopuna plana po svim JLS-e. Pritom treba reći, da je obveza po zakonu potpuno poštivana, ali 

je po nama nedostatna je se u ovom slučaju radi o najvažnijem prostorno planskom 

dokumentu Istarske županije. Na taj bi se način postiglo uključivanje većeg broja sudionika u 

javnu raspravu. Nadalje, naglasio je da je njihov cilj bio donošenje operativno provedivog i 

relativno fleksibilnog dokumenta, koji bi stvarno otvorio mogućnosti nešto veće slobode i 

mašte sa definiranjem stručnih okvira i dokumenata, koji će biti elaborirani kroz Studije 

izvodljivosti. Smatra potpuno nepotrebnim, da se planskim dokumentom na nivou Istarske 

županije neke pojedinosti u detaljima definiraju i na taj način ponekad, bitno usporavaju i sam 

razvoj. Nasuprot tome, za nas bi bilo mnogo prihvatljivije, kada bi se takvi neki detalji, 

preciznije definirali u planovima nižeg reda kako što su to Prostorni planovi po JLS-e. 

Zaključno, istaknuo je da vijećnici njegove NL iskazuju potpuno potporu analitičkoj 

argumentaciji kroz opservacije, sugestije i prijedloge, sačinjene u nadležnom Upravnom 

odjelu Grada Poreča zaduženom za urbanizam. Naglasio je da podržavaju prijedlog Zaključka 

GV-a Grada Poreča, kojim se konstatira da su dana obrazloženja za Grad Poreč od strane 

izrađivača potpuno neprihvatljiva, što treba razumijeti na način, da se traži, da se izvrše 

temeljite i detaljne korekcije Prijedloga Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

o davanju mišljenja o Nacrtu konačnog Prijedloga 

Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije 
 

(Zaključak je priložen zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/16-01/___, 

URBROJ: 2167/01-07-16-2).  

 

  

TOČKA 3. 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi DPU Poslovne zone Žatika 

 

 Pročelnik Damir Hrvatin, tijekom obrazlaganja predmetnog prijedloga Odluke 

podsjetio je da je izrada Detaljnog plana uređenja Poslovne zone „Žatika“ započela Odlukom 

o izradi Plana iz 2010. godine, sukladno tada važećem Zakonu o prostornom uređenju i 

gradnji. Ovom Odlukom se vrši usklađenje sa važećim Zakonom. O prijedlogu Plana 

provedena je javna rasprava, koja je zaključena 15. siječnja 2016. godine. Tijekom provedbe 

javne rasprave, Zavod za prostorno uređenje Istarske županije dostavio je Mišljenje, kojim 

traži da se područje obuhvata Plana uskladi, odnosno definira na način koji je propisan 

važećim Zakonom o prostornom uređenju. Stoga se ovim prijedlogom vrši tehničko 

usklađenje sa važećim propisom. 

 



10 

 

 Nakon uvodnog izlaganja predsjedavajući je otvorio raspravu. 

 

 

 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je stavio 

predloženu Odluku na glasovanje, nakon čega je utvrdio da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo donijeta 

 

O D L U K A 

o izmjeni i dopuni Odluke o izradi DPU Poslovne zone Žatika 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/16-01/02, 

URBROJ: 2167/01-07-16-2).  

 

 

TOČKA 4. 

Odluka o razrješenju i imenovanju članova NO TD Parentium d.o.o. Poreč 

 

Gradonačelnik Edi Štifanić, obrazložio je predloženu Odluku o razrješenju i 

imenovanju članova NO TD Parentium d.o.o. Poreč, u skladu s materijalom koji je 

vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu.  

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Snježana Mekota, rekla je da će biti principijelno protiv predložene odluke, zbog toga 

što ne zna za što glasa. Osim gospodina Marina Poropata ne poznaje ostale predložene 

članove NO, niti je u obrazloženju nešto o njima rečeno. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio predloženu odluku na glasanje, nakon čega je konstatirao da je sa 11 glasova ZA, 1 

SUZDRŽANIM glasom i 1 glasom PROTIV, donijeta 

 

O D LU K A 

o razrješenju i imenovanju članova NO TD Parentium d.o.o. Poreč 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/16-01/  , 

URBROJ: 2167/01-07-16-2).  

 

  ___.___ 

 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima Gradskog vijeća na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 Sjednica je zaključena u 19,30 sati. 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Adriano Jakus 


